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Protokoll styrelsemöte S15 2022–05–17

Närvaro: Mikolaj Sinicka Vice Ordförande
Emma Kujala Skattmästare
Ludvig Delvret Studierådsordförande
Sofia Tatidis Cafémästare
Ludvig Svedberg Näringslivsansvarig
Alex Gustafsson Aktivitetsansvarig
Angelica Larsson Informationsansvarig
Märta Holmquist Källarmästare
Sebastian Malmström Sexmästare
Victor Winkelmann Överphös
Martin Andersson-Plyming
Rasmus Göransson

§1 OFMÖ Vice Ordförande Mikolaj Sinicka förklarade mötet öppnat kloc-
kan 12:16.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Mötet beslöt att adjungera följande:

• Rasmus Göransson

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes.

§5 Val av justerare Mötet beslöt att välja Sofia Tatidis till medjusterare.

§6 Föregående
mötesprotokoll

Mötet beslöt att godkänna protokollet:

• Protokoll Styrelsemöte S14 2022-05-10

§7 Information från
Kåren

- Valt in Rebecka Knutsson till näringslivsansvarig. Kårordfö-
rande och informationsansvarig är fortfarande vakanta, tillsam-
mans med styrelsen.

- Kontoret är stängt på fredag pga Karnevalen!

- Snart kommer anmälan till nyårsbalsgruppen öppna! Keep your
eyes peeled!

§8 Information från
Programledningen

Ingen information.

§9 Information från
Kollegierna

Ingen information.

§10 Ekonomisk Status Ekonomisk status är bra, försöker få pengar från företag som inte
har betalat. Lämna in alla utlägg innan sommaren!!
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https://www.dsek.se/arkiv/moteshandlingar/data/2022/protokoll_S14_2022.pdf
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§11 Utskottsrapporter • Studierådet:
SRD har möte imorgon Lunch, annars ingenting särskilt.

• Aktivitetsutskottet:
- Recurring löpning på onsdag igen.

- Utedischo-gruppen fortsätter ha flera möten, inväntar po-
listillstånd och söker funktionärer!

- Höstens nollning och AKTU-veckan pre-planeras

- Brädspelskvällarna har upptagits åter!

• Nollningsutskottet:
Vi har jobbat med detaljplanering för att få så mycket klart
som möjligt! Vi har också släppt tema vilket är banger! Hop-
pas ni gillar det! Vi har också lagt upp filmerna på youtube!
Vi håller på att jaga de som har missat utbildningen och inte
skrivit kontrakt än? Det är nollutack på ons från föregående
år pga corona, det är Linus som har koll på detta! :D

• Skattmästeriet:
Vi har bokfört! Jag försöker också jaga ned Ericsson och
andra företag som inte har betalat sina fakturor.

• Cafémästeriet:
Vi hade en lyckad kaffeprovning. Supermysigt! Nu går vi in
på sista veckan och håller stängt på fredag pga karnevalen.
Har nu internfakturerat alla mötesdricka för Q1. SKickat ut
intresseanmälan för fler funktionärer inför nollningen och
hösten.

• Näringslivsutskottet:
Vi hade hackathon i söndags, det gick bra trots att inte lika
många dök upp som vi hade hoppats på. 19 anmälda, 13
kom, två till hoppade in i sista minuten. Vi har haft lunch-
föreläsning igår, det gick också bra men fick ännu en gång
6 stycken matlådor över pga folk som anmälde sig inte dök
upp, t.ex. Sebastian Malmström. Vi håller på att spika sista
inför nollningen och skicka ut fakturor för tidigare event.

• Källarmästeriet:
Vi har haft Snickerboa! Gick bra, fint väder och vi har grillat,
byggt altantrappsteg, slipat baren, byggt server och myc-
ket annat! Ritning till amphitheater snart klar, vi gör en 3D-
modell.

• Informationsutskottet:
Fortsatt arbetet med nolleguiden och nolla.nu - det går bra,
vi kommer med stor sannolikhet möta våra satta deadlines.
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Fått i uppdrag av root att måla om sparky, ska börja spåna
motiv.

Oooocchh såklart gjort diverse affischer :)

• Sexmästeriet:
Vi höll temasläppsittning. Det gick bra, var lite få jobbare
men men. Nu är det inga fler event innan sommaren men
vi har planeringsmöten med en del olika utskott inför noll-
ningen.

§12 Omvärldsbevakning Eurovision var förra helgen, Mikas ny låt "Yo yo"är en banger.
Ukraina vann.

§13 Entledigande av
funktionärer

Inga entlediganden.

§14 Meddelanden Sök till UteDischofunkis!

Cafét är stängd under fredagen pga Karnevalen. Cafét är också
stängt under inläsningsveckan och tentaveckan. Med andra ord
är torsdag sista dagen öppet denna terminen.

§15 Övrigt Rasmus Göransson informerar att Nora Ekdal (hedersmedlem
på D-sek) går på pension i år och lyfte frågan om styrelsen ska
ordna någon form av avtackning till henne.

Det kommer inte beställas ny mötesdricka inför sommaren.

Styrelse ska hålla i ett event under nollningen, det diskuterades
var styrelsen vill hålla eventet (GG).

NäringsLudvig gav en uppdatering om den nya D-appen han
har skapat! Den är nästan färdig!

Tröjorna diskuterades, det jobbas på...

Buren måste städas. Styrelsen siktar på att göra det tillsammans
med Arkivarierna någon gång innan sommaren. Detta eftersom
flertalet pallar med saker till nollningen kommer under somma-
ren.

§16 Veckans gulliga djur
och militärfakta

Den amerikanska armén är faktiskt äldre än USA. Armén gick
ihop under namnet Continental Army för att stå upp mot Stor-
britannien och kämpa för sin självständighet år 1775, men Själv-
ständightsförklaringen skrevs inte förrän 1776, vilket betyder att
armén är ett år äldre än USA.
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Vi tackar Aktivitetsansvarig Alex Gustafsson för denna bild!

§17 OFMA Vice Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 13:01.

Mötessekreterare

Emma Kujala
Skattmästare

Mötesordförande

Mikolaj Sinicka
Vice Ordförande

Justeras

Sofia Tatidis
Cafémästare
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